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Afgelopen periode stond vooral in het teken van de LACO, nacompetitie, opstarten van het nieuwe 
seizoen en de wedstrijdcommissie. 
 
LACO: 
Door de teamcaptain van het dames Laco team is het ongenoegen geuit over het vervoer. Met name 
over de chauffeur en de bus. Jos heeft hierover per mail gereageerd naar Annemiek. We gaan in eerste 
instantie verder op de bestaande voet.  
 
Nacompetitie / promotie en degradatie: 
Gekeken naar de optie om deze wedstrijden in 1 weekend te spelen. Inventarisatie gemaakt voor de 
mogelijkheden en moeilijkheden. 
 
Opstarten nieuwe seizoen: 
Veel onrust over de wachtwoorden van de inlogcodes. Deze zijn vroeg verzonden. Veel teamcaptains 
hebben de mail niet meer. Dit is echter een 1-malig iets. Eventueel later versturen. Nadeel is dat 
nieuwe teams pas in Teambeheer kunnen nadat de nieuwe wachtwoorden zijn aangemaakt. 
 
Indeling is snel gemaakt. Weinig aanpassingen. Dus goed verlopen. Helaas zijn niet alle 
commentaarvelden meegenomen in de indeling. 
 
Wedstrijdcommissie:  
Er moet een draaiboek komen over wat er allemaal moet gebeuren in een dartseizoen. Alle 
bestuursleden kunnen hierin aangeven met welke taken ze te maken hebben. We gaan deze 
bestuurskalender maken en vullen. 
 
Baancontroles zijn nog niet uitgevoerd. Er wordt een nieuw schema gemaakt en de controles worden 
weer opgepakt. Ondanks de vraag om meer controleurs komt hier weinig van. 
 
Zwolse Horeca heeft haar regelement aangepast. Nu mogen speler in beide competities deelnemen. 
 
 
 
 


